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日期 
Date

時間 
Time

地點 
Venue

籌款目的 
Donation 
Purpose

2026年3月14日(星期六)
14 March 2026 (Saturday)

晚上7時30分
7:30 p.m.

香港瑰麗酒店宴會大禮堂
Grand Ballroom, Rosewood Hong Kong

為「A+愛童行」一站式照顧者支援服務籌募經費
To raise funds for “A+ Love for Children” – 
One-stop Caregiver Support Service

惠捐善款 General Donation
善長可登入東華三院網站 www.tungwah.org.hk，
以信用卡捐款或下載捐款表格

Please visit our website www.tungwah.org.hk to 
make online donation by credit card or to 
download the donation form.

備註 Remarks
捐助東華三院滿 HK$100的善款可申請免稅
Donation of HK$100 or above to TWGHs is tax 
deductible

查詢熱線 Enquiry Hotline 1878 333 
(本院職員當樂意提供更詳細活動資料)
(Our staff will be glad to provide you with detailed 
information of the event)

出任大會贊助人 Signing up as Patron

鑽石贊助人 Diamond Patron
捐款 Donation HK$120,000

金贊助人 Gold Patron
捐款 Donation HK$80,000

銀贊助人 Silver Patron
捐款 Donation HK$50,000

8.18.1
LATEST NEWSLATEST NEWS

活動
消息

勞工處職業環境衞生師(發展)陳潔瑩女士(左一)頒發「精神健康友善卓越機構大
獎(企業/機構組)」嘉許證書予本院人力資源科代表。
Ms. CHAN Kit Ying, Anna (left 1), Occupational Hygienist (Development) of Labour 
Department, presented a Certificate of Attainment for the “Mental Health Friendly 
Supreme Organisation Award (Enterprise/Organisation)” to the representative from 
the Human Resources Division of TWGHs.

「 精 神 健 康 友 善 卓 越 機 構
大 獎 ( 企 業 / 機 構 組 ) 」 嘉 許
證書。
Certificate of Attainment for 
the “Mental Health Friendly 
Supreme Organisation Award 
(Enterprise/Organisation)”.

東華三院榮獲
職場精神健康大獎2025-2026
TWGHs Honoured with 
Workplace Mental Health Award 2025-2026
東華三院一向積極推廣關愛機構文化，致力為員工提供一個精神健康友善的工作環境。

本院於今年參加由職業安全健康局、勞工處及衞生署聯合舉辦的「職場精神健康大獎

2025-26」，並獲頒發「精神健康友善卓越機構大獎(企業/機構組)」嘉許證書。

TWGHs has long been committed to promoting a caring culture and fostering a mental 

health-friendly workplace environment for staff members. This year, TWGHs participated 

in the “Workplace Mental Health Award 2025-26”, jointly organised by the Occupational 

Safety and Health Council, Labour Department and Department of Health, and 

was awarded a Certificate of Attainment for the “Mental Health Friendly Supreme 

Organisation Award (Enterprise/Organisation)”.

9.19.1
LATEST NEWSLATEST NEWS

活動
消息

東華三院參與職場新路徑招聘會 
TWGHs Participated in Bright Career Paths Job Fair

東華三院人力資源科參與由勞工處舉辦的「職場新路徑招聘會」，聯同社會服務科向求職者介紹本院職位資料，並收取職位

申請表。

The Human Resources Division of TWGHs, participated in the “Bright Career Paths Job Fair” organised by the Labour 

Department. In collaboration with the Community Services Division, representatives introduced job information of TWGHs to job 

seekers, and collected on-site applications.

籌募
活動預告

 冠名贊助︰東華三院庚申年(1980-81)總理楊國佳先生
 東華三院跨越155周年慈善晚宴
 Title Sponsor：Mr. Alexander K.K. YEUNG, Director (1980-81) of TWGHs 
 TWGHs Spanning 155th Charity Dinner

14.314.3
FUND RAISING ACTIVITYFUND RAISING ACTIVITY

鳴謝 Acknowledgement
各項贊助人均於儀式上接受紀念品，並獲刊登公司徽號或芳名於酒會及舞台背板、
節目場刊、新聞稿及東華三院年刊。餐席位置及所有鳴謝將按贊助金額擬定。
All Sponsors will receive a souvenir at the event ceremony and be acknowledged on 
the cocktail and stage backdrop, as well as in the event souvenir programme, 
press release and TWGHs Annual Report. Dinner tables and the sequence of 
acknowledgements will be determined in accordance with the level of donation.

禮品贊助 Prize Sponsorship
 幸運抽獎獎品 檯獎獎品 嘉賓禮品
 Lucky Draw Prize Table Prize Gift in Goodie Bag

鳴謝 Acknowledgement
• 禮品贊助總值達HK$30,000或以上，將獲致送場刊廣告一頁
 A complimentary full-page advertisement in the Souvenir Programme will be 
 offered for sponsorship values at HK$30,000 or above.
• 本院保留安排無人領取之禮品將撥供其他慈善用途之權利
 TWGHs reserves the right to retain unclaimed prize(s) for other charity purposes.

惠登場刊廣告 Subscription of Advertisement in the Souvenir Programme
捐款HK$10,000可獲刊登全頁廣告一頁
Donation of HK$10,000 for 1 full-page colour advertisement

14 & 28-29.1114 & 28-29.11
SERVICE FOCUSSERVICE FOCUS

服務
焦點

東華三院德育課程
教師本地及開平考察團
TWGHs Moral Education Curriculum – 
Study Tour in Hong Kong and 
Kaiping for TWGHs Teachers
是次考察團由東華三院教育科主辦，並獲檔案及歷史文化辦公室全力

支持。活動邀得本院檔案及歷史文化辦公室主管袁國是女士及香港

史學會總監鄧家宙博士擔任導賞，為50位中、小學及特殊學校教師講

解 東 華 三 院 的 歷 史 文 化 ， 以 及 「 原 籍 安 葬 」 服 務 與 海 外 華 僑 的

聯繫，以助於德育課程融入相關知識，豐富教學內容。

The Study Tour was organised by the Education Division of TWGHs, 

with the full support of the Records and Heritage Office of TWGHs. 

Ms. YUEN Kwok Sea, June, Head of Records and Heritage Office, and 

Dr. TANG Ka Jau, Billy, Commissioner of the Society of Hong Kong 

History, were invited to serve as speakers. They shared valuable 

insights with 50 teachers from secondary, primary, and special schools 

into the history and culture of TWGHs, as well as the links between 

“Bone Repatriation Service” and overseas Chinese communities. The 

programme aimed to facilitate the integration of this knowledge into 

moral education curriculum and to enrich teaching content.

考察團參觀沙嶺墳場及開平自力村碉樓群等多個與近代中國華僑華工歷史相關的歷史古跡。
The Delegation visited Sandy Ridge Cemetery and Kaiping Diaolou and Villages, along with several other historical sites associated with 
the modern history of overseas Chinese and Chinese labourers.

考察團與澳大利亞江門總商會
訪問團於金牛山義塚交流。
The delegation and the Australian 
Jiangmen General Commercial 
Association held an exchange at 
the Jinniu Shan Overseas 
Chinese Cemetery.

活動詳情
Event details


